
 

Generalforsamling i Skovlund/Ansager Udviklingsråd torsdag den 6. marts 

2025. 

Tilstede: 5 fra bestyrelsen + 8 øvrige deltagere. 

1. Valg af dirigent. Finn Grundahl blev valgt. 

2. Valg af stemmetællere. Ejler Skindhøj og Trine Svendlund blev valgt. 

3. Beretning v/Kristian Støjbjerg Det har i den forløbne periode været et udvalg, der 
ikke er fyldt op, som vi plejer. 

 Vi deltog derfor ikke i Stemmeværksdagen. 

 Foreningsmøderne i 2024 var der ikke.  
Vi håber på at være nok til at komme videre 

med det i 2025. 
Vi havde dialogtur med Varde Kommune i april 2024. 
Vi blev afhentet i en bus fra Varde Kommune og 

transporteret rundt i Skovlund og Ansager. Vi havde 
lavet en liste for mangler. Denne bliver ajourført 

løbende. Enkelte ting er udbedret – resten bliver fulgt 
op i 2025. 
Kvie Sø. 

Er på dagsordenen til hvert møde. 
 Badevandets kvalitet. 

 Regler for Kvie Sø. 
 Rekreativt område. 

Hans Larsens Plads. 

Vi venter stadig på tilbagemelding fra Varde Kommune 
på, hvordan stedet skal behandles i 2025. 

PR-indsats. RUBAN. Hjemmesiden er ikke opdateret 
siden 2020. Det skal der følges op på. 
Fundraising kursus i Varde. Vi har haft 2 personer 

på fundraising kursus – en fra Ansager og en fra 
Skovlund  

De kan hjælpe andre foreninger med at komme videre. 
med at søge penge. 
Ny bro ved Egedalen og Ansager å er lavet. Der 

mangler stadig belysning. 

4. Regnskab 2024. Der er indtægter på 61.073 kr. og udgifter på 24.547 

kr. Ej brugt 36.526 kr. Kontoen er på 87.373 kr.  
Oasen i Skovlund får 15.000 kr. Der er disponeret 

25.000 kr. i alt. Slutbeløb på 62.373 kr. ved årets 
udgang. 

5. Budget 2025 Budget 2025 blev gennemgået og godkendt. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

(på valg: 1 person fra Ansager 
og 2 fra Skovlund) 

Palle Holm Nielsen, Skovlund er valgt. 

Ansager arbejder videre med at finde en repræsentan-
ter. 

7. Valg af revisorer. Lillian Sørensen genvalgt og Finn Grundahl nyvalgt. 

8. Eventuelt.  Ansager mangler grunde – nye. 
 Beplantning til Ansager Kirkes ”Sansehave”. 

Tilskud til beplantning er en god ide – og skal 
søges. 

 Drøftelse af muligheder ved Kvie Sø. 

 Referent: Karen Johansen  
 


